
Lions Club Ry
DISTRIKT 106 B DANMARK, Region 2, Zone 9

Jan Bardino, klubsekretær
Silkeborgvej 27, 8680 Ry.
Tlf. 20200657 E-mail: jan@bardino.dk

Referat af klubmøde onsdag den 4. september 2024 kl. 18.30 i Ry Hallerne

Manglende afbud: Ib

1. Velkomst, sang og spisning.
Jim bød som ny CM velkommen til et nyt klubår. Marken er mejet. Frikadeller, kold
kartoffelsalat, salat og brød, efterfulgt af kaffe med varm tærte og flødeskum

2. Nyt fra præsidenten
- Målsætning for den kommende sæson

Nøgleordene er: fortsætte med vores store aktiviteter, synlighed, fastholdelse af
medlemmer og skaffe flere medlemmer.
Vi skal fortsat holde møder i Ry Hallerne og være synlige i forbindelse med
arrangementer i byen.
Vi skal fortsætte med vores aktiviteter: morgensang i Fællesskabets hus, julebanko,
musikaften og løb.
Flere medlemmer kræver direkte og aktiv indsats fra alle medlemmer.

- Øvrige nyheder, herunder fra bestyrelsesmødet den 28/8
Distriktet har indbudt alle medlemmer til inspirationsmøder, henholdsvis 25. og 30.
september.
Stor tak fra Ry+ for hjælp i forbindelse med Ry Day & Night
En korrektion: i referatet af bestyrelsesmødet fremgår at vi holder et hvervearrangement
sammen med LCH 1. weekend i maj. Arrangementet kan bruges til hvervning, men den
egentlige årsag er “1000 meter for 1000 børn”, et løb Lions står bag, og dermed går
overskuddet til Lions’ støtte til Julemærkehjemmene

- Etablering af et hvervningsudvalg
Bent, Carl, Helge, Max, Ole Jønsson og Tom meldte sig. Udvalget vælger selv en
formand.
Spørgsmålet om hvervning affødte en længer snak, med gode forslag til
hvervningsaktiviteter og -form. Vi har penge fra Lokalforeningspuljen (ISOBRO) til
aktiviteter! Det er op til udvalget at foreslå og planlægge aktiviteter.

3. Tanker om ændret julehjælp ved Carl og Niels
Forslaget er at ændre fra uddeling af "julepakker" til uddeling af gavekort fra Ry+/Ry City.
Her vil vi så give mulighed for at støtte flere af byens butikker, vores sponsorer, og ikke kun
Coop.
Vi skal øge markedsføring af ansøgningsmuligheden blandt værdigt trængende.
I forbindelse med julebanko, hvor en stor del af overskuddet er reserveret til julehjælp, skal
Max i velkomsten gøre tydeligt opmærksom på, hvad overskuddet bruges til.

Supplerende gjorde Kim opmærksom på at ansøgning om afholdelse af julebanko meget
snart skal indsendes til spillemyndighederne, og her skal det fremgå, hvad overskuddet
anvendes til. Endvidere blev vi enige om at fastholde priser fra sidste år, så vi forhåbentlig
undgår at passere grænsen i omsætning, der kræver ekstern revision. Vi skal først hæve
priserne når vi har rimelig sikkerhed for at den øgede indtægt overstiger prisen for ekstern
revision.

4. Program for den kommende sæson ved Jim
Inden klubmødet holdt programudvalget møde og nåede næsten i mål med at udfylde årets
mødekalender. Status fremgår af den medsendte klubfolder. Der er stadig et par huller, så
gode forslag kan stadig sendes til Jim

5. Opstart på sponsorarbejdet i forbindelse med julebanko
Nye sponsoremner efterlyses, send forslag til Per eller Jan.
Niels har opdateret drejebogen for planlægning og afvikling af julebanko. Den er medsendt,
se den venligst igennem og kontroller om alt er med.
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Konkret blev der på mødet gjort opmærksom på at vi skal have købt mange nye brikker til
bankospillet.
Som tidligere nævnt fastholder vi priser fra de foregående år.
Vi skal være opmærksomme på ikke at lukke flere ind end vi har tilladelse til af hensyn til
brandsikkerhed!
Nye sponsoremner efterlyses, send forslag til Per eller Jan.
Per vil som formand for sponsorudvalget planlægge det videre forløb og uddelegere opgaver
i henhold til drejebogen.

6. Eventuelt
- Solbådene

Bent redegjorde for sommerens resultat. Det ser rigtigt fornuftigt ud. Kun få udgifter til
reparationer, og yderst god udlejning. Sidste år nåede vi en omsætning på ca. 113.000
kr. i år er vi på nuværende tidspunkt på næsten 129.000 kr.
Fonden Isfuglen er nu overgået til en forening, som har købt bådene. Foreningen skal
have en bestyrelse med et flertal af medlemmer, som ikke kommer fra Lions!! Emner
efterlyses.
Med hensyn til yderligere indtægter vil vi forsøge at sælge “reklameplads” på bådene,
forslag til sponsorer efterlyses.

- Hjemmesiden
Tom indgår i arbejdet med at holde vores hjemmeside, lry.dk, opdateret og vil skrive
indlæg løbende, ligesom han vil sætte indlæg på facebook, og i det hele taget sørge for
pressedækning af vores aktiviteter. Tom har overtaget presseansvaret efter Karl-Erik.

- Facebook
Tom har, som tidligere meddelt, oprettet en ny side, gå endelig ind og bliv medlem og
del link til siden.

Næste møde 18.9.2024 ved Himmelbjergtårnet
Vi mødes på Kvicklys parkeringsplads og kører til Himmelbjerget

Venlig hilsen
Jan Bardino


